

Hersteller / Manufacturer: Janitza electronics GmbH
Vor dem Polstück 6
35633 Lahnau
Germany
www.janitza.com

Product	Artikel Nr. / Item no.
UMG 604-E ¹⁾	52.16.xxx
UMG 605	52.16.xxx

¹⁾ Ausnahme: Diese Konformitätserklärung gilt nicht für das abgekündigte Produkt UMG 604-EP.
Exception: This declaration of conformity does not apply to the discontinued product UMG 604-EP.

Wir erklären hiermit, dass die oben genannten Produkte die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Europäischen Union erfüllen:

We hereby declare that the above-mentioned products comply with the relevant harmonization legislation of the European Union:

Richtlinie / Regulation	Angewendete Norm / Applied standard
2014/30/EU EMV-Richtlinie EMC Directive	EN IEC 61326-1:2021
2014/35/EU Niederspannungs-Richtlinie Low Voltage Directive	EN 61010-1:2010 + A1:2019 + A1:2019/AC:2019 EN IEC 61010-2-030:2021 + A11:2021
2011/65/EU + 2015/863/EU RoHS-Richtlinie RoHS Directive	EN IEC 63000:2018

Diese Konformitätserklärung wurde unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt. Die strikte Einhaltung der produktbezogenen Nutzungsinformationen und Sicherheitshinweise ist zwingend erforderlich.

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. Strict compliance with the product-related instructions for use and safety information is mandatory.

Lahnau, 11.07.2024



Alexander Veidt
Managing Director / Geschäftsführer